
Protokół nr 7/2016 

posiedzenia 

Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

w dniu 25 października 2016 r., w godz. 9
00

 – 9
50

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto otworzył 

posiedzenie Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXVII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej zapoznali się z proponowanym 

porządkiem obrad. 

 

 

Ad.2 

● Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie przyjęli protokół nr 

6/2016 z dnia 29 września 2016 roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w 

Białogardzie na XXVII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”, co 

przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”. 

Poinformował, że projekt dokumentu został opracowany przez Instytut Rozwoju 

Regionalnego z Szczecina. Przeprowadzono również  konsultacje z wszystkimi samorządami 

wchodzącymi w skład Powiatu Białogardzkiego. Dnia 17 października br. odbyło się 

spotkanie z radnymi odnośnie w/w dokumentu podczas którego radni zgłosili swoje uwagi. 

Przypomniał, że strategia jest ogólnym dokumentem jedynie wskazującym możliwe kierunki 

rozwoju i potrzeby powiatu. Dzięki temu dokumentowi powiat będzie mógł aplikować o 

środki zewnętrzne na poszczególne inwestycje.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała czy w strategii zawarte są inwestycje 

drogowe.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że inwestycje drogowe są jednym z 

najważniejszych elementów zawartych w strategii. Następnie zapoznał radnych z 

załącznikiem nr 10 przedstawiającym potrzeby inwestycyjne Powiatu Białogardzkiego na lata 

2016 – 2025.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała czy zaplanowano również budowę ścieżek 

rowerowych. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że obecnie każda przebudowa drogi 

daje możliwość umieszczenia w biegu tej drogi  ścieżek rowerowych. Wszystko zależy od 

środków jakimi dysponuje inwestor.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała na czym będzie polegała przebudowa drogi 

do Dobla i Zwartowa, ponieważ na te zadania przeznaczono niewielkie środki finansowe w 

stosunku do innych.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że przy obecnych technologiach 

zmodernizowanie 1 kilometra drogi kosztuje około 1 mln zł. Dodał, że zmieniła się strategia 

podziału środków unijnych. Obecnie, aby skorzystać z tych środków drogi powiatowe muszą 

się wiązać z drogami krajowymi – leżeć w tzw. sieci TEN-T. Powiat Białogardzki nie ma 

takich dróg więc nie będzie mógł z tych środków skorzystać. Istnieje tylko możliwość 

pozyskania środków z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich i tzw. „schetynówek”.  

Problem polega również na tym, że przykładowo koszt wykonania dokumentacji na drogę np. 

do Lubiechowa wynosi około 200 tys. zł. Stwierdził, że za te środki można wykonać remont 

tej drogi poprzez powierzchniowe utrwalanie i wyznaczenie tzw. mijanek.  

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej głosami za – 4 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w 

sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

b) podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna 

edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu 

białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić będzie Miasto Białogard, co przedstawia 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna 

edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu 

białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić będzie Miasto Białogard.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała na ile lat jest ten program. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że program jest planowany na 2 lata  

i można pozyskać środki w wysokości 2.600.000 zł.  
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Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja – 

kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu 

białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić będzie Miasto Białogard. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja – 

kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu 

białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić będzie Miasto Białogard. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z 

innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna 

szkoła, nowoczesna edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek 

oświatowych z terenu powiatu białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić będzie 

Miasto Białogard, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 

c) wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” 

przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia jej 

regulaminu, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” 

przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia jej 

regulaminu. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyrażenia 

zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” przez Związek Miast i 

Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia jej regulaminu. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” przez 

Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia jej regulaminu. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży 

Rybackiej „Dorzecza Parsęty” przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą 

w Karlinie oraz ustalenia jej regulaminu, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 
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d) informaji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2016 roku, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie informaji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2016 roku. Poinformował, że jest pozytywna opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej odnośnie wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 

2016 roku oraz  kształtowania się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego 

za pierwsze półrocze 2016 roku. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informaji 

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

informaji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 

2016 roku. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie informaji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik 

nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

e) informaji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku, co przedstawia załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie informaji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku.  

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informaji 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2016 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

informaji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za 

pierwsze półrocze 2016 roku. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie informaji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

f) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016, co przedstawia załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016. Poinformował m.in., że jedna z głównych 

zmian w budżecie dotyczy zakupu środka transportu dla osób niepełnosprawnych. Powiat ma 

możliwość pozyskania dofinansowania na ten cel z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w wysokości 70 %. Dodał, że z uwagi na fakt, że do Powiatowego 

Domu Samopomocy w Białogardzie dowożone są osoby z wszystkich gmin powiatu 

samorząd powiatowy zwrócił się z wnioskiem do gmin o dofinansowanie tego zakupu. 

Odnośnie inwestycji drogowych poinformował, że przeznaczono środki na zakup sprzętu dla 

Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie: zagęszczarki, pługu śnieżnego i rozsiewacza soli 

i piasku.  

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

uchwałę budżetową na rok 2016. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała  projekt 

uchwały Rady Powiatu zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

g) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 

– 2025, co przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 

Poinformował m.in., że w wykazie przedsięwzięć, w załączniku nr 2 wpisano trzy dodatkowe 

zadania planowane do realizacji w 2018 roku: termomodernizacja Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej, Centrum Wspierania Rodziny i Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie.  

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2016 – 2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4 

Członkowie Komisji zapoznali się z informacją Przewodniczącego Zarządu Powiatu o 

działalności Zarządu Powiatu w Białogardzie w okresie międzysesyjnym, co przedstawia 

załącznik nr 9 do protokołu.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował m.in., że Zarząd Powiatu podpisał list 

intencyjny w sprawie teleopieki. Oświadczył, że jest to pilotażowy projekt, który będzie 

realizowany z czterech powiatach województwa zachodniopomorskiego: białogardzkim, 

drawskim, świdwińskim i łobeskim. Wsparciem zostaną objęte osoby z 

niepełnosprawnościami oraz osoby niesamodzielne. Program ma na celu rozwój usług 

opiekuńczych w oparciu o nowoczesne technologie np. przy użyciu aparatu telefonicznego. 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała w jakim przedziale czasowym ten projekt 

będzie realizowany.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że na tę chwilę powstał zespół 

roboczy, który ma spotkać się pod koniec tego miesiąca. W skład zespołu wejdą 

przedstawiciele samorządów, a także fundacji, która specjalizuje się w tego typu działaniach.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda dodał, że ustalenia podjęte na w/w spotkaniu zostaną 

przekazane fundacji, która opracuje wniosek dotyczący pozyskania środków na ten cel.  

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poinformował  

o wyczerpaniu porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Zdrowia i Pomocy          

Społecznej 

 

Piotr Pakuszto 


